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Verksamhetsberättelse för år 2024 
Styrelse 

Under verksamhetsåret har Wij-styrelsen utgjorts av följande grupper och personer: 
 

Styrelsen (ändrat) 

Ordförande  Tomas Kullberg, Socialdemokraterna 

Vice ordförande Anders Carsfeldt, Hölö båtklubb 

Kassör  Lena Ydebrink, Hölö Västra Samfällighetsförening 

Sekreterare Therese Torpling, Linedance 

Ledamöter  Ulla-Britt Porling, PRO Hölö-Mörkö 

  Ingela Söderberg, Hölö-Mörkö IF 

  Jonathan Norberg, Hölö-Mörkö IF 
 

Revisorer  Solveig Blohm, Svenska kyrkan 
  Börje Hellqvist, PRO Hölö-Mörkö 
 

Valberedningen Styrelsen 
 

Styrelsemöte 

Styrelsen har under året haft fem styrelsemöten. 

Mötena har skett på logen. 
 

Fyllnadsval 

Styrelsen har varit fulltalig under året så inget aktivt letande efter fler 

styrelsemedlemmar har gjorts.  
 

Årsmöte 

Årsmöte för 2023 genomfördes 2024-03-24 på Wij gammelgård. Totalt deltog 12 

personer varav 6 personer från styrelsen.  
 

Styrelsens arbete 

Styrelsens huvuduppdrag är att förvalta våra lokaler, Logen och Lidret, och att 

administrera och praktiskt sköta uthyrningen av Logen.  
 

Uthyrning 

Under 2024 har Logen varit uthyrd vid 77 tillfällen. 



 

 

Hyresintäkter 

Dessa framgår av den ekonomiska redovisningen, se bilaga. 
 

Förvaltning 

Byggnader och lokaler 

Presto har gjort sin årliga översyn av brandutrustningen. 

Styrelsen har utfört allmänt underhåll av Logen både utomhus och inomhus. 

Inomhus: Köpt in och installerat ny diskmaskin. Snyggat till och behandlat golvet. 

Utomhus: Planterat blommor i krukorna, hållit snyggt genom att bland annat rensa 

ogräs och klippa häcken vid Lidret. Vi jobbar på att förbättra och hålla god standard.  
 

Utomhus 

För de tillhörande markområden har muntligt avtal slutits med tekniska förvaltningen 

vid kommundelen. De sköter gräsklippning och plogning.  

Under året har det varit en del skadegörelse, främst krossade rutor. 

 

Inventarier 

För att hålla sig inom de ekonomiska ramarna har styrelsen med stor hjälp av PRO 

själva utfört mycket reparationer på inventarierna, exempelvis laga bord och stolar. 

Inventering gjordes under våren. Vi har köpt in en ny kaffebryggare. 
 

Fortlöpande arbete 

Har identifierats och dokumenterats i ett årshjul som styrelsen arbetar efter. Under 

2024 har arbetet fortsatt med att sätta sig in i vad det innebär att nu vara bygdegård. 

PRO har sett över städningen efter uthyrning.  
 

Arrangemang vid Wij 

Wij styrelsen ska bistå vid olika arrangemang genom att hjälpa de berörda 

föreningarna med planering, assistans och tillgång till lokal. I år har Wij åter varit 

platsen för både Valborgsmässo- och Midsommarfirande. På nationaldagen hölls en 

loppis på området och fika serverades i lokalen i samband med det.  

Valborg: Styrelsen anordnade Valborgsmässofirande med hjälp av PRO. Det var 

fikaförsäljning av scouterna, chokladhjul som Röda Korset anordnade, allsång, 

scouterna gick fackeltåg och tände brasan.  

Midsommar: HMIF anordnade firandet.  
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Slutord 

Vårt arbete i styrelsen är helt ideellt och vi jobbar med verksamheten för att vi tycker 

att det vackra Wij ska fungera som en samlingspunkt för Hölöborna. Föreningsliv och 

privatpersoner ska kunna erbjudas en lokal på hemmaplan för möten och fester.  

Vi i styrelsen vill passa på att tacka PRO och Tekniska förvaltningen för ett gott 

samarbete under det gångna året.  
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Tomas Kullberg  Anders Carsfeldt 

Ordförande   Vice ordförande 

 

 

 

Lena Ydebrink  Therese Torpling 

Kassör   Sekreterare 

 

 

 

Ingela Söderberg  Ulla-Britt Porling 

Ledamot   Ledamot 

 

 

 

 

Jonathan Norberg 

Ledamot 
 

 


